

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ի Թ Յ Ո Ի Ն

Գ. Գ. Էմին. Վերջավոր մոդուլից առաջացած բազմաձևությունները և լոկալիզացիաները բուր սօղակների վրա մոդուլների կատեգորիայում	81
Ա. Ե. Ավետիսյան. Միտտագ-Լեֆլերի տիպի ֆունկցիաների ոչ փակ սխտեմի լրիվացման մասին	96
Վ. Յա. Էյդերման. Մերոմորֆ ֆունկցիաների միակության թեորեմ	110
Բ. Լ. Գոլինսկի. Օրթոգոնալ բազմանդամների պարամետրերի նվազման կարգի և համասլատասիան բաշխման ֆունկցիայի միջև եղած կապի մասին	127
Հ. Ս. Ասատրյան. Կրեատիվ էկվիվալենտությունների մասին	145
Ա. Ա. Անդրյան. Եզրային խնդիրներ կրկրորդ կարգի հաստատուն գործակիցներով բազազրյալ տիպի սխտեմի համար	154

СОДЕРЖАНИЕ

Г. Г. Эмин. Многообразия, порожденные одним конечным модулем, и локализации в категории модулей над всеми кольцами	81
А. Е. Аветисян. О пополнении незамкнутой системы функций типа Миттаг-Леффлера	96
В. Я. Эйдерман. Теорема единственности для мероморфных функций	110
Б. Л. Голинский. А связи между порядком убывания параметров ортогональных многочленов и свойствами соответствующей функции распределения	127
О. С. Асатрян. О креативных эквивалентностях	145
А. А. Андриян. Граничные задачи для систем уравнений второго порядка составного типа с постоянными коэффициентами	154

CONTENTS

G. G. Emtn. The varieties, generated by a finite module, and lokalizations in the category of modules aver ell rings	81
A. E. Avetisstan. On the completion of non-closed system of Mittag-Leffler's type functions	96
V. Ja. Ajderman. Uniqueness theorem for meromorphic functions	110
B. L. Golinski. A relation between the decreazing of the orthogonal polynomials parametrs and properties of corresponding distribution	127
H. S. Asatryan. On creative equivalences	145
A. A. Andrian. Boundary value problems for second order systems of composite type with constants coefficients	154